

ИНФОРМАЦИЯ ОБ АВТОРАХ / INFORMATION ABOUT AUTHORS

Акодит Евгений Вадимович, адъюнкт Военной академии воздушно-космической обороны имени Маршала Советского Союза Г.К. Жукова, Тверь.

Akodit Evgeny Vadimovich, Adjunct Military Academy of Aerospace Defense named after Marshal of the Soviet Union G.K. Zhukov, Tver.

Аксенов Константин Александрович, кандидат технических наук, доцент, доцент Уральского федерального университета имени первого Президента России Б.Н. Ельцина, Екатеринбург.

Aksyonov Konstantin Aleksandrovich, candidate of technical sciences, associate professor, Associate Professor of the Ural Federal University named after the first President of Russia B.N. Yeltsin, Yekaterinburg.

Александрова Алина Михайловна, преподаватель кафедры общепрофессиональных дисциплин, ФГКВБОУ ВО «Новосибирское высшее военное командное училище». Новосибирск.

Alexandrova Alina Mikhailovna, lecturer of the General Professional Disciplines Department, Novosibirsk Higher Military Command School. Novosibirsk.

Антипенский Роман Валерьевич, кандидат технических наук, доцент, начальник кафедры радиоэлектроники Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Antipensky Roman Valerievich, Candidate of Technical Sciences, Associate Professor, head of the faculty of radio electronics Military Educational and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Анциферов Александр Анатольевич, кандидат технических наук, начальник кафедры Военной академии воздушно-космической обороны имени Маршала Советского Союза Г.К. Жукова, Тверь.

Antsiferov Alexander Anatolyevich, Candidate of Technical Sciences, Head of the Department Military Academy of Aerospace Defense named after Marshal of the Soviet Union G.K. Zhukov, Tver.

Батов Владимир Юрьевич, кандидат военных наук, доцент, начальник научно-исследовательского управления (автоматизации систем материально-технического обеспечения) Военной академии материально-технического обеспечения имени генерала армии А.В. Хрулева, Санкт-Петербург.

Batov Vladimir Yurievich, Candidate of Military Sciences, Associate Professor, Head of the Research Department (Automation of Logistics Systems) of the Military Academy of Logistics named after General of the Army A.V. Khrulev, St. Petersburg.

Белотелов Николай Вадимович, кандидат физико-математических наук, Федеральный исследовательский центр «Информатика и управление» Российской академии наук, Москва.

Belotelov Nikolay Vadimovich, Candidate of Physical and Mathematical Sciences, Federal Research Center «Informatics and Management» of the Russian Academy of Sciences, Moscow.

Блинова Наталья Павловна, научный сотрудник Научно-исследовательского института (Военно-системных исследований МТО ВС РФ), Санкт-Петербург.

Vlinova Natalia Pavlovna, researcher Institute of Military and Researches of Logistics of the Armed Forces of Russian Federation), St.-Petersburg. **Богданов Марат Робертович**, кандидат биологических наук, доцент БГПУ им. М. Акмуллы, Уфа.

Богданов Марат Робертович, кандидат биологических наук, доцент БГПУ им. М. Акмуллы, Уфа.

Bogdanov Marat Robertovich, Cand. Biol. Sci., Associate Professor, BSPU named after M. Akmulla, Ufa.

Богомолов Александр Павлович, доктор военных наук, старший научный сотрудник, ведущий научный сотрудник Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Bogomolov Alexander Pavlovich, Doctor of Military Sciences, Senior Researcher, Leading Researcher of the Military Educational and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Бойкова Анна Викторовна, доктор экономических наук, профессор кафедры Военной академии воздушно-космической обороны имени Маршала Советского Союза Г.К. Жукова, Тверь.

Boikova Anna Viktorovna, Doctor of Economics, Professor of the Department of the Military Academy of Aerospace Defense named after Marshal of the Soviet Union G.K. Zhukov, Tver.

Болотов Николай Николаевич, доктор военных наук, доцент, старший научный сотрудник Военной академии Генерального штаба Вооруженных Сил Российской Федерации, Москва.

Bolotov Nikolay Nikolaevich, Doctor of Military Sciences, Associate Professor, Senior Researcher at the Military Academy of the General Staff of the Armed Forces of the Russian Federation, Moscow.

Бородавкин Андрей Николаевич, кандидат военных наук, старший научный сотрудник, ведущий инженер АО «Санкт-Петербургское морское бюро машиностроения «Малахит», Санкт-Петербург.

Borodavkin Andrey Nikolaevich, Candidate of Military Sciences, Senior Researcher, Leading Engineer of the Joint-Stock Company «St. Petersburg Marine Engineering Bureau «Malachite», St.-Petersburg.

Бродский Юрий Игоревич, доктор физико-математических наук, Федеральный исследовательский центр «Информатика и управление» Российской академии наук, Москва.

Brodsky Yuri Igorevich, Doctor of Physical and Mathematical Sciences, Federal Research Center «Informatics and Management» of the Russian Academy of Sciences, Moscow.

Бычков Антон Вячеславович, доктор военных наук, доцент, начальник Научно-исследовательского института (военно-системных исследований материально-технического обеспечения ВС РФ) Военной академии материально-технического обеспечения имени генерала армии А.В. Хрулева, Санкт-Петербург.

Buchkov Anton Vyacheslavovich, Doctor of Military Sciences, Associate Professor, Head of the Research Institute (Military System Research of Logistics of the Armed Forces of the Russian Federation) of the Military Academy of Logistics named after General of the Army A.V. Khrulev, St. Petersburg.

Васинев Дмитрий Александрович, кандидат технических наук, сотрудник Академии ФСО России, Орел.

Vasinev Dmitry Alexandrovich, Candidate of Technical Sciences, member of the Academy of the Federal Security Service of Russia, Orel.

Воробьёв Альберт Анатольевич, старший научный сотрудник, доктор технических наук, старший научный сотрудник Научно-исследовательского института (военно-системных исследований материально-технического обеспечения Вооружённых Сил Российской Федерации), Санкт-Петербург.

Vorobyov Albert Anatolyevich, senior researcher, doctor of technical sciences, senior researcher, Research Institute (military-systemic research of the material and technical support of the Armed Forces of the Russian Federation), St. Petersburg.

Гайдукевич Геннадий Владимирович, доктор военных наук, доцент, старший преподаватель кафедры Военного учебно-научного центра Военно-морского флота «Военно-морская академия имени Адмирала Флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова», Санкт-Петербург.

Gennady Vladimirovich Gaidukevich, Doctor of Military Sciences, Associate Professor, Senior Lecturer at the Department of Military Educational and Scientific Center of the Navy «Naval Academy named after Admiral of the Fleet of the Soviet Union N.G. Kuznetsov», St. Petersburg.

Голунова Лилия Викторовна, кандидат педагогических наук, доцент, доцент кафедры «Общая информатика» ФГБОУ ВО «Сибирский государственный университет путей сообщения», Новосибирск.

Golunova Lilia Viktorovna, Candidate of Pedagogical Sciences, Associate Professor, Associate Professor of the Department of General Informatics, Siberian State University of Railway Engineering, Novosibirsk.

Гордеев Андрей Владимирович, адъюнкт Военно-космической академии имени А.Ф. Можайского, Санкт-Петербург.

Gordeev Andrey Vladimirovich, adjunct of Military space academi by name A.F. Mogaikogo, St. Petersburg.

Гулиев Максим Джамилович, адъюнкт Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Guliev Maxim Dzhamilovich, adjunct of the Military Educational and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Дворников Сергей Викторович, доктор технических наук, профессор кафедры Государственного университета аэрокосмического приборостроения, Санкт-Петербург

Dvornikov Sergey Viktorovich, Doctor of Technical Sciences, Professor of the Department of the State University of Aerospace Instrumentation, St. Petersburg.

Докучаев Ярослав Сергеевич, кандидат технических наук, начальник факультета переподготовки, повышения квалификации и заочного обучения Военной академии воздушно-космической обороны имени Маршала Советского Союза Г.К. Жукова, Тверь.

Dokuchaev Yaroslav Sergeevich, Candidate of Technical Sciences, Head of the Faculty of Retraining, Advanced Training and Distance Learning at the Military Academy of Aerospace Defense named after Marshal of the Soviet Union G.K. Zhukov, Tver.

Дудин Павел Алексеевич, сотрудник Академии ФСО России, Орел

Dudin Pavel Alekseevich, member of the Academy of the Federal Security Service of Russia, Orel

Елецкий Михаил Игоревич, адъюнкт Военного учебно-научного центра Военно-Морского Флота «Военно-морская академия» имени адмирала флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова, Санкт-Петербург.

Yeletsky Mikhail Igorevich, adjunct of the Military Educational and Scientific Center of the Navy «Naval Academy» named after the Soviet Union Fleet Admiral N.G. Kuznetsov, St. Petersburg.

Ерешко Феликс Иванович, доктор технических наук, профессор, Федеральный исследовательский центр «Информатика и управление» Российской академии наук, Москва.

Ereshko Felix Ivanovich, Doctor of Technical Sciences, Professor, Federal Research Center «Informatics and Management» of the Russian Academy of Sciences, Moscow.

Журавлев Андрей Владимирович старший преподаватель Уральского федерального университета имени первого Президента России Б.Н. Ельцина, Екатеринбург.

Zhuravlev Andrey Vladimirovich, lecturer Ural Federal University named after the first President of Russia B. N. Yeltsin, Yekaterinburg.

Захарьев Андрей Александрович, кандидат технических наук, старший научный сотрудник, НИИ оперативно-стратегических исследований строительства ВМФ Военного учебно-научного центра Военно-Морского Флота «Военно-морская академия» имени Адмирала Флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова, Санкт-Петербург.

Zakhariev Andrey Alexandrovich, Candidate of Technical Sciences, Senior Researcher, Research Institute for Operational and Strategic Studies of Naval Construction of the Military Training and Scientific Center of the Navy «Naval Academy» named after Admiral of the Fleet of the Soviet Union N.G. Kuznetsov, St. Petersburg.

Зизевский Вадим Алексеевич, адъюнкт Военной академии связи им. Маршала Советского Союза С.М. Буденного, Санкт-Петербург.

Zizevsky Vadim Alekseevich, adjunct of the Military Academy of Communications named after Marshal of the Soviet Union S.M. Budyonny, St. Petersburg.

Зикратьев Вячеслав Викторович, Белорусский национальный технический университет, Минск, Республика Беларусь.

Zikratyev Vyacheslav Viktorovich, Belarusian National Technical University, Minsk.

Исхаков Алмаз Раилевич, кандидат физико-математических наук, доцент БГПУ им. М. Акмуллы, профессор Академии военных наук РФ, Уфа.

Iskhakov Almaz Railevich, Cand. Phys.-Mat. Sciences, Associate Professor BSPU named after M. Akmulla, Professor of the Academy of Military Sciences of the Russian Federation, Ufa.

Ищук Владимир Иванович, кандидат технических наук, старший научный сотрудник НИИ кораблестроения и вооружения ВМФ Военного учебно-научного центра Военно-Морского Флота «Военно-морская академия» имени Адмирала Флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова, Санкт-Петербург.

Ischuk Vladimir Ivanovich, Candidate of Technical Sciences, Senior Researcher at the Naval Research Institute of Shipbuilding and Armament of the Military Training and Scientific Center of the Navy «Naval Academy» named after Admiral of the Fleet of the Soviet Union N.G. Kuznetsov, St. Petersburg.

Карагодин Дмитрий Михайлович, начальник лаборатории Научно-исследовательского института (военно-системных исследований материально-технического обеспечения Вооружённых Сил Российской Федерации), Санкт-Петербург.

Karagodin Dmitry Mikhailovich, head of the laboratory Research Institute (military-systemic research of the material and technical support of the Armed Forces of the Russian Federation), St. Petersburg.

Колесник Денис Юрьевич, преподаватель Военно-космической академии имени А.Ф. Можайского, Санкт-Петербург.

Kolesnik Denis Yurvich, teacher of Military Space academi by name A.F. Mogaiskogo, St. Petersburg.

Колесов Иван Сергеевич, инженер, АО «Концерн «ЦНИИ «Электроприбор», Санкт-Петербург.

Kolesov Ivan Sergeevich, engineer State Research Center of the Russian Federation – «Concern CSRI «Elektropribor», JSC, St.Petersburg.

Колесов Юрий Борисович, доктор технических наук, MvSoft, Москва.

Kolesov Yuri. Borisovich, Doctor of Technical Sciences, MvSoft, Moscow.

Корзо Владимир Владимирович, кандидат военных наук, доцент, старший научный сотрудник Научно-исследовательского института (военно-системных исследований материально-технического обеспечения Вооружённых Сил Российской Федерации), Санкт-Петербург.

Korzo Vladimir Vladimirovich, Candidate of Military Sciences, Associate Professor, Senior Researcher at the Scientific Research Institute (Military Systems Research of Logistics of the Armed Forces of the Russian Federation), St. Petersburg.

Кувалдин Григорий Владимирович, адъюнкт Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Kuvaldin Grigory Vladimirovich, adjunct of the Military Educational and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Кузнецов Александр Львович, доктор технических наук, профессор, профессор кафедры ФГБОУ ВО «Государственный университет морского и речного флота имени адмирала С.О. Макарова», Санкт-Петербург.

Kuznetsov Alexander Lvovich, Doctor of Technical Sciences, Professor, Professor of the Department of the Admiral S.O. Makarov State University of Marine and River Fleet, St. Petersburg.

Крылов Алексей Валерианович, младший научный сотрудник Федерального государственного бюджетного учреждения науки «Санкт-Петербургский Федеральный исследовательский центр Российской академии наук» (СПб ФИЦ РАН), Санкт-Петербург.

Krylov Alexey Valerianovich, Junior Researcher at the Federal State Budgetary Institution of Science «St. Petersburg Federal Research Center of the Russian Academy of Sciences» (St. Petersburg FITZ RAS), St. Petersburg.

Лапшин Сергей Сергеевич, студент Балтийского Государственного Технического Университета «ВОЕНМЕХ» им. Д.Ф.Устинова, Санкт-Петербург.

Lapshin Sergey Sergeevich, student of the D.F.Ustinov Baltic State Technical University «VOENMEH», St. Petersburg.

Логинов Илья Валентинович, доктор технических наук, сотрудник Академии ФСО России, Орел.

Loginov Ilya Valentinovich, Doctor of Technical Sciences, member of the Academy of the Federal Security Service of Russia, Orel.

Маковецкий Юрий Иванович, кандидат технических наук, ведущий научный сотрудник НИИ кораблестроения и вооружения ВМФ Военного учебно-научного центра Военно-Морского Флота «Военно-морская академия» имени Адмирала Флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова, Санкт-Петербург.

Makovetsky Yuri Ivanovich, Candidate of Technical Sciences, Leading Researcher at the Naval Research Institute of Shipbuilding and Armament of the Military Training and Scientific Center of the Navy «Naval Academy» named after Admiral of the Fleet of the Soviet Union N.G. Kuznetsov, St. Petersburg.

Маликов Рамиль Фарукович, доктор физико-математических наук, профессор, профессор БГПУ им. М. Акмуллы, Уфа.

Malikov Ramil Farukovich, Doctor of Physical and Mathematical Sciences, Professor, Professor of the BSPU named after M. Akmulla, Ufa.

Мартынова Любовь Александровна, доктор технических наук, ведущий научный сотрудник АО «Концерн «ЦНИИ «Электроприбор», Санкт-Петербург.

Martynova Lyubov Aleksandrovna, Doctor of Technical Sciences, Leading Researcher, JSC Concern Central Research Institute Elektropribor, St. Petersburg.

Медведев Степан Николаевич, учебный мастер Уральского федерального университета им. первого Президента России Б.Н. Ельцина, Екатеринбург.

Medvedev Stepan Nikolaevich, Educational master of the Ural Federal University named after the first President of Russia B.N. Yeltsin, Yekaterinburg.

Межуев Александр Михайлович, доктор технических наук, доцент, начальник кафедры Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Mezhuyev Alexander Mikhailovich, Doctor of Technical Sciences, Associate Professor, Head of the Department of the Military Educational and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Мендуров Сергей Андреевич, адъюнкт Военной академии воздушно-космической обороны имени Маршала Советского Союза Г.К. Жукова, Тверь.

Mendurov Sergey Andreevich, adjunct Military Academy of Aerospace Defense named after Marshal of the Soviet Union G.K. Zhukov, Tver.

Мионов Владимир Александрович доктор технических наук, профессор, профессор кафедры Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Mironov Vladimir Alexandrovich, Doctor of Technical Sciences, Professor, Professor of the Department of Military Educational and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Михайлов Егор Андреевич, аспирант Балтийского Государственного Технического Университета «ВОЕНМЕХ» им. Д.Ф.Устинова, Санкт-Петербург.

Mikhailov Egor Andreevich, postgraduate student of the Baltic State Technical University «VOENMEKH» named after D.F.Ustinov, St. Petersburg.

Неровный Валерий Владимирович, ведущий научный сотрудник Акционерного общества Научно-внедренческое предприятие «ПРОТЕК», Воронеж.

Nerovny Valery Vladimirovich, leading researcher at the Joint-Stock Company Scientific and Innovation Enterprise «PROTEK», Voronezh.

Наасо Джаван Махмуд, адъюнкт Военной академии связи им. Маршала Советского Союза С.М. Буденного, Санкт-Петербург.

Naaso Javan Mahmud, adjunct of the Military Academy of Communications named after Marshal of the Soviet Union S.M. Budyonny, St. Petersburg.

Облов Пётр Сергеевич, адъюнкт Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Oblov Pyotr Sergeevich, adjunct of the Military Training and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Одоевский Сергей Михайлович, доктор технических наук, профессор, профессор кафедры Военной академии связи им. Маршала Советского Союза С.М. Буденного, Санкт-Петербург.

Odoevsky Sergey Mikhailovich, Doctor of Technical Sciences, Professor, Professor of the Department of the Military Academy of Communications named after Marshal of the Soviet Union S.M. Budyonny, St. Petersburg.

Охтилев Михаил Юрьевич, доктор технических наук, профессор, главный научный сотрудник Федерального государственного бюджетного учреждения науки

«Санкт-Петербургский Федеральный исследовательский центр Российской академии наук» (СПб ФИЦ РАН), Санкт-Петербург.

Okhtilev Mikhail Yuryevich, Doctor of Technical Sciences, Professor, Chief Researcher of the Federal State Budgetary Scientific Institution «St. Petersburg Federal Research Center of the Russian Academy of Sciences» (SPb FRC RAS), St. Petersburg.

Павлов Александр Николаевич, доктор технических наук, ведущий научный сотрудник Федерального государственного бюджетного учреждения науки «Санкт-Петербургский Федеральный исследовательский центр Российской академии наук», Санкт-Петербург.

Pavlov Alexander Nikolaevich, Doctor of Technical Sciences, Leading Researcher, Federal State Budgetary Scientific Institution «St. Petersburg Federal Research Center of the Russian Academy of Sciences», St. Petersburg.

Павлов Алексей Александрович, кандидат технических наук, ведущий инженер-программист АО «Концерн «ЦНИИ «Электроприбор», Санкт-Петербург.

Pavlov Aleksey Aleksandrovich, Candidate of Technical Sciences, Leading Software Engineer State Research Center of the Russian Federation – Concern CSRI Elektropribor, JSC, St. Petersburg.

Пантелеев Михаил Георгиевич, кандидат технических наук, доцент, ведущий научный сотрудник АО «НИЦ СПб ЭТУ», Санкт-Петербург.

Panteleev Mikhail Georgievich, Candidate of Technical Sciences, Associate Professor, Leading Researcher of JSC «NRC SPb ETU», St. Petersburg.

Парашук Игорь Борисович, доктор технических наук, профессор, профессор кафедры Военной академии связи имени Маршала Советского Союза С.М. Буденного, Санкт-Петербург.

Parashchuk Igor Borisovich, Doctor of Technical Sciences, Professor, Professor of the Department of the Military Academy of Communications named after Marshal of the Soviet Union S.M. Budyonny, St. Petersburg.

Пискун Виктор Юрьевич, главный специалист, Внутренние войска Министерства внутренних дел Республики Беларусь, Минск.

Piskun Viktor Yuryevich, Chief Specialist, Internal Troops of the Ministry of Internal Affairs of the Republic of Belarus, Minsk.

Пуха Геннадий Пантелеевич, доктор военных наук, профессор, профессор кафедры Военного учебно-научного центра Военно-Морского Флота «Военно-морская академия» имени Адмирала Флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова, Санкт-Петербург.

Pukha Gennady Panteleevich, Doctor of Military Sciences, Professor, Professor of the Department of the Military Educational and Scientific Center of the Navy «Naval Academy» named after Admiral of the Fleet of the Soviet Union N.G. Kuznetsov, St. Petersburg.

Радько Владислав Сергеевич, адъюнкт Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Radko Vladislav Sergeevich, adjunct Military educational center of science the Air Forces «Air Force Academy named after professor N.E. Zhukovsky and Y.A. Gagarin», Voronezh.

Розенгауз Михаил Борисович, кандидат технических наук, старший научный сотрудник АО «Концерн «ЦНИИ «Электроприбор», Санкт-Петербург.

Rozengauz Mikhail Borisovich, Candidate of Technical Sciences, Senior Researcher, JSC Concern Central Research Institute Elektropribor, St. Petersburg.

Рублева Елена Алексеевна, магистрант Московского физико-технического института, Москва.

Rubleva Elena Alekseevna, Master's student of the Moscow Institute of Physics and Technology, Moscow.

Рудко Андрей Александрович, начальник сектора Акционерного общества «Санкт-Петербургское морское бюро машиностроения «Малахит».

Rudko Andrey Alexandrovich, Head of the sector of the Joint-Stock Company «St. Petersburg Marine Engineering Bureau «Malachite».

Рыбальченко Павел Викторович, кандидат технических наук, докторант Военной академии воздушно-космической обороны имени Маршала Советского Союза Г.К. Жукова, Тверь.

Rybalchenko Pavel Viktorovich, Candidate of Technical Sciences, doctoral student Military Academy of Aerospace Defense named after Marshal of the Soviet Union G.K. Zhukov, Tver.

Саяркин Леонид Андреевич, адъюнкт Военной академии связи имени Маршала Советского Союза С.М. Буденного, Санкт-Петербург.

Sayarkin Leonid Andreevich, adjunct Military Academy of Communications named after Marshal of the Soviet Union S.M. Budyonny, St-Petersburg.

Севидов Владимир Витальевич, кандидат технических наук, докторант Военной академии связи имени Маршала Советского Союза С.М. Буденного, Санкт-Петербург.

Sevidov Vladimir Vitalievich, Candidate of Technical Sciences, doctoral student at the Military Academy of Communications named after Marshal of the Soviet Union S.M. Budyonny, St. Petersburg.

Сениченков Юрий Борисович, СПбПУ Петра Великого, заместитель заведующего кафедрой, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого, доктор технических наук, профессор, Санкт-Петербург.

Senichenkov Yuri. Borisovich, Peter the Great St. Petersburg Polytechnic University, Dr. Sci. (Tech), Professor, St. Petersburg.

Симонова Карина Олеговна, адъюнкт кафедры сетей связи и систем коммутации Военной академии связи имени Маршала Советского Союза С.М. Буденного, Санкт-Петербург.

Simonova Karina Olegovna, adjunct of the Department of Communication Networks and Switching Systems of the Military Academy of Communications named after Marshal of the Soviet Union S.M. Budyonny, St. Petersburg.

Сипягин Руслан Николаевич, доктор технических наук, доцент, главный научный сотрудник НИИ оперативно-стратегических исследований строительства ВМФ Военного учебно-научного центра Военно-Морского Флота «Военно-морская академия» имени Адмирала Флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова, Санкт-Петербург.

Sipyagin Ruslan Nikolaevich, Doctor of Technical Sciences, Associate Professor, Chief Researcher of the Research Institute of Operational and Strategic Research of the Navy Construction of the Military Educational and Scientific Center of the Navy «Naval Academy» named after Admiral of the Fleet of the Soviet Union N.G. Kuznetsov, St. Petersburg.

Скубак Александр Сергеевич, магистрант кафедры информационных систем и технологий СПбГЛТУ им. С.М. Кирова, Санкт-Петербург.

Skubak Alexander Sergeevich, Master's student of the Department of Information Systems and Technologies of the Saint Petersburg State Forest Technical University named after S.M. Kirov, Saint Petersburg.

Смельчакова Галина Александровна, кандидат технических наук, руководитель отдела ЗАО Геоптикс, Екатеринбург.

Smelchakova Galina Aleksandrovna, Candidate of Technical Sciences, head of department of Geoptiks CJSC, Yekaterinburg.

Смирнов Дмитрий Викторович, адъюнкт кафедры радиоэлектроники Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Smirnov Dmitry Viktorovich, adjunct of the Department of Radio Electronics of the Military Educational and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Соколов Борис Владимирович, доктор технических наук, профессор, Заслуженный деятель науки и техники РФ, главный научный сотрудник Санкт-Петербургского Федерального исследовательского центра Российской академии наук (СПб ФИЦ РАН), Санкт-Петербург.

Sokolov Boris Vladimirovich, Doctor of Technical Sciences, Professor, Honored Worker of Science and Technology of the Russian Federation, Chief Researcher of the St. Petersburg Federal Research Center of the Russian Academy of Sciences (SPb FRC RAS), St. Petersburg.

Старцев Дмитрий Юрьевич, сотрудник Академии ФСО России, Орел.

Startsev Dmitry Yuryevich, member of the Academy of the Federal Security Service of Russia, Orel.

Сурин Роман Олегович, старший преподаватель Дальневосточного высшего общевойскового командного ордена Жукова училище имени Маршала Советского Союза К.К. Рокоссовского, Благовещенск.

Surin Roman Olegovich, Senior Lecturer of the Department of the Far East Higher Combined Arms Command Order of the Zhukov School named after Marshal of the Soviet Union K.K. Rokossovsky, Blagoveshchensk.

Турко Николай Иванович, доктор военных наук, профессор, Госкорпорация «Ростех», Академия военных наук, Москва.

Turko Nikolay Ivanovich, Doctor of Military Sciences, Professor, State Corporation «Rostech», Academy of Military Sciences, Moscow.

Федулов Андрей Викторович, начальник кафедры Военного учебно-научного центра Военно-Морского Флота «Военно-морская академия» имени Адмирала Флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова, Санкт-Петербург.

Fedulov Andrey Viktorovich, Head of the Department of the Military Educational and Scientific Center of the Navy «Naval Academy» named after Admiral of the Fleet of the Soviet Union N.G. Kuznetsov, St. Petersburg.

Филиппов Дмитрий Александрович, заместитель главного конструктора АО «НИЦ СПб ЭТУ», Санкт-Петербург

Filippov Dmitry Alexandrovich, Deputy Chief Designer of JSC «NRC SPb ETU», St. Petersburg

Филяев Михаил Петрович, доктор технических наук, старший научный сотрудник Научно-исследовательского института (военно-системных исследований МТО ВС РФ) Военной академии материально-технического обеспечения имени генерала армии А.В. Хрулева, профессор кафедры информационных систем и технологий СПбГЛТУ им. С.М. Кирова, Санкт-Петербург.

Filyaev Mikhail Petrovich, Doctor of Technical Sciences, Senior Researcher at the Research Institute (Military-System Research of the Logistics of the Armed Forces of the Russian Federation) of the Military Academy of Logistics named after General of the Army A.V. Khrulev, Professor of the Department of Information Systems and Technologies of the Saint Petersburg State Forest Technical University named after S.M. Kirov, St. Petersburg.

Чакрян Георгий Сетракович, научный сотрудник Научно-исследовательского института (военно-системных исследований МТО ВС РФ) Военной академии материально-технического обеспечения им. А.В. Хрулева, Санкт-Петербург.

Chakryan Georgy Setrakovich, research fellow at the Research Institute (military-systemic research of the logistics of the RF Armed Forces) of the Military Academy of Logistics named after A.V. Khrulev, St. Petersburg.

Чернышов Денис Владимирович, адъюнкт Военного учебно-научного центра Военно-воздушных сил «Военно-воздушная академия имени профессора Н.Е. Жуковского и Ю.А. Гагарина», Воронеж.

Chernyshov Denis Vladimirovich, Adjunct of the Military Educational and Scientific Center of the Air Force «Air Force Academy named after Professor N.E. Zhukovsky and Yu.A. Gagarin», Voronezh.

Шипунов Алексей Сергеевич, сотрудник Академии ФСО России, Орел.

Shipunov Aleksey Sergeevich, member of the Academy of the Federal Security Service of Russia, Orel.

Ярошук Петр Евгеньевич, кандидат технических наук, старший научный сотрудник НИИ кораблестроения и вооружения ВМФ Военного учебно-научного центра Военно-Морского Флота «Военно-морская академия» имени Адмирала Флота Советского Союза Н.Г. Кузнецова, Санкт-Петербург.

Yaroshuk Petr Evgenievich, Candidate of Technical Sciences, Senior Researcher, Research Institute of Shipbuilding and Naval Weapons, Military Educational and Scientific Center of the Navy «Naval Academy» named after Admiral of the Fleet of the Soviet Union N.G. Kuznetsov, St. Petersburg.